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za pośrednictwem Przewodniczgcej Rady Miasta Szczecinek

W związku z licznymi sygnałami od Mieszkańców dzielnicy Świątki zwracam się z ponowną 
prośbą (złożoną w ubiegłej kadencji) o zwiększenie ilości kursów autobusów komunikacji miejskiej do 
tej dzielnicy (Staszica - pętla). Mogłoby się to odbyć np. poprzez zmianę proporcji kursów do 
przystanku (Szczecińska-wiadukt) i przedłużeniem kursów do pętli Staszica.
Mieszkańcy zgłaszają trudności w dotarciu do swoich domów. Podkreślają, ze zwiększenie kursów na 

ulicę Staszica-pętla, ułatwiłoby Ich codzienne funkcjonowanie i nie powodowałoby u Nich poczucia 
wykluczenia komunikacyjnego. Świątki to dzielnica, która rozwija się w ostatnich latach dynamicznie. 
Powstała tam i dalej powstaje infrastruktura sportowa, z której korzystają mieszkańcy miasta - dzieci 
i dorośli. Wydłużenie kursów autobusów niewątpliwie ułatwiłoby także dostęp dla naszych 
mieszkańców do tych zasobów. Ponadto w dzielnicy znajdują się dwie szkoły z internatami (drugi 
internat powstanie 1 września).
Wydłużenie połączeń do pętli jest niewątpliwie potrzebą zarówno mieszkańców, jak i młodzieży 
szkolnej, osób korzystających z infrastruktury sportowej czy też powstających terenów rekreacyjnych.

Ponadto, w związku ze zgłoszoną potrzebą od Mieszkańców ulicy Akacjowej, zwracam się 
z prośbą o montaż dodatkowego słupa oświetleniowego na tej ulicy (odcinek od zjazdu z ulicy 
Staszica na ulicę Akacjową - przy parkingu oraz przy wjeździe do internatu ZS nr 6).
Odcinek ten nie posiada żadnego oświetlenia, Mieszkańcy boją się o swoje bezpieczeństwo. Miejsce 
to będzie również uczęszczane przez młodzież zamieszkającą w internacie. Po zmroku, szczególnie 
w okresie jesienno-zimowym, ten odcinek spowity jest ciemnościami i poruszanie się po chodniku 
budzi obawy osób tam zamieszkujących.


